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     1508/256/2022/SK/BUNZ        Bratislava, 17.01.2022 
        

    

 

 

Z Á P I S N I C A 

 
z pracovného rokovania Komisie pre školstvo a vzdelávanie, konaného dňa 17.01.2022 

prostredníctvom aplikácie zoom 

 

 

PRÍTOMNÍ: Ing. Silvia Švecová, PhD. 

Mgr. Branislav Filipovič, MBA 

Martin Lovich  

Mgr. Darina Timková  

RNDr. Viera Keszeghová 

PhDr. Zuzana Bačiak Masaryková 

Ing. Martin Šoka, PhD. 

 

NEPRÍTOMNÍ: Mgr. David Kostlán 

    

OSPRAVEDLNENÍ:  

 

PRIZVANÍ: Ing. Iveta Paracková 

  JUDr. Rastislav Velček 

  Ing. Roman Csabay 

  Ing. Jozef Varga 

  Mgr. Tomáš Čajda 

Dušan  Noga 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Návrh na zmenu uznesenia č. 34/04 zo dňa 21.12. 2021 v časti C), bodu 3. (kompetencie starostu) 

4. Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava–Nové Mesto na rok 2022 

5. Návrh na zmenu a doplnenie Sadzobníka správnych poplatkov na Matričnom úrade mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto 

6. Informácia o stave investičných akcií/podaných žiadostí o NFP v oblasti školstva 

7. Informácia riaditeľa ZŠ s MŠ Kalinčiakova 12 k procesu schválenia Prevádzkového poriadku MŠ 

Regionálnym úradom verejného zdravotníctva 

8. Informácia o zmenách a činnosti Školského úradu mestskej časti BA-NM 

9. Prevádzkové hodiny v MŠ v mestskej časti BA-NM (predĺženie na pôvodné časové rozpätie do 17,00 h.) 

10. Rôzne  

11. Záver 
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Bod 1: 

Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Ing. Silvia Švecová, PhD.  

 

Bod 2:   

Schválenie programu rokovania 

Predsedníčka oboznámila členov komisie s programom zasadnutia. Členovia komisie nemali k programu 

pripomienky a prijali nasledujúce uznesenie: 

 

UZNESENIE: Komisia schvaľuje program rokovania bez pripomienok. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:   6 

ZA:  6 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

Bod 3: 

Návrh na zmenu uznesenia č. 34/04 zo dňa 21.12. 2021 v časti C), bodu 3. (kompetencie starostu) 

Spracovateľka materiálu Ing. I. Paracková  uviedla, že uznesenie č. 34/04 zo dňa 21.12.2021 v časti C) bod 3 je 

potrebné zmeniť z dôvodu, že výška stanoveného ročného limitu presunu rozpočtovaných výdavkov starostom je 

nedostačujúca a navrhuje, aby starosta vykonával presun rozpočtovaných bežných výdavkov v rámci jednotlivých 

programov vo výške 10 % zo schváleného rozpočtu. 

V diskusii členovia komisie vyjadrili nesúhlas s navrhovanou zmenou presunu bežných výdavkov v programoch 4, 

6 a 7. V uvedených programoch navrhli zmeniť výšku ročného limitu presunu BV a prijali uznesenie 

s pripomienkou. 

 

UZNESENIE: Komisia odporúča materiál schváliť s pripomienkou. 

Pripomienka: Komisia navrhuje, aby v programe 4, 6 a 7 výška limitu presunu rozpočtovaných bežných výdavkov 

starostom bola 50 000 EUR ročne. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:   7 

ZA:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

Bod  4: 

Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava–Nové Mesto na rok 2022 

Ing. I. Paracková oznámila členom komisie, že materiál k uvedenému bodu programu nebude predložený na 

najbližšie rokovanie MR. 

 

Bod 5:  

Návrh na zmenu a doplnenie Sadzobníka správnych poplatkov na Matričnom úrade mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto 

JUDr. R. Velček ako spracovateľ materiálu uviedol, že zmena v sadzobníku správnych poplatkov sa týka časti 

poplatkov za sobáš. Ako dôvod zmeny uviedol, že narastá záujem o sobáš mimo úradnej siene a s prípravou 

takéhoto sobáša sú spojené zvýšené výdavky Matričného úradu.  

Po diskusii k bodu programu komisia prijala uznesenie: 

 

UZNESENIE:  Komisia odporúča materiál schváliť bez pripomienok. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:   7 

ZA:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Bod 6: 

Informácia o stave investičných akcií/podaných žiadostí o NFP v oblasti školstva 

Ing. T. Čajda informoval členov komisie o projektoch týkajúcich sa škôl v mestskej časti BA-NM, ktoré boli 

odoslané v roku 2021 a v súčasnosti sú v stave hodnotenia alebo administratívnej kontroly. Uviedol, že o zmene 

stavu žiadostí bude informovať aj členov komisie. V diskusii sa členovia  komisie zaujímali o možnosti zapojenia 

sa mestskej časti do nových výziev na predkladanie žiadostí o poskytnutie NFP, ktoré sa týkajú obnovy, prestavby 

či vybudovania školských objektov na zvýšenie kapacity škôl.  

Ing. J. Varga informoval členov komisie o vykonaných aj plánovaných investičných akciách v roku 2022, ktoré sa 

týkajú škôl a školských zariadení. Členov komisie zaujímalo, či sú všetky investičné akcie zahrnuté aj v rozpočte 

na rok 2022, a či je možnosť zapojenia sa poslancov do brigád, ktoré sú spojené napr. s úpravou a údržbou 

školských areálov v mestskej časti. 

 

Bod 7: 

Informácia riaditeľa ZŠ s MŠ Kalinčiakova 12 k procesu schválenia Prevádzkového poriadku MŠ 

Regionálnym úradom verejného zdravotníctva 

D. Noga oboznámil komisiu s procesom schvaľovania Prevádzkového poriadku ZŠ a MŠ od roku 2015 až do roku 

2022. Dodal, že materiál k prevádzkovému poriadku MŠ je pripravený a škola ho predloží na schválenie RÚVZ 

hneď po dokončení rekonštrukcie ihrísk.   

 

Bod 8: 

Informácia o zmenách a činnosti Školského úradu mestskej časti BA-NM 

Ing. R. Csabay informoval, že od 1.1.2022 bola vykonaná zmena v štruktúre MiÚ a na oddelenie školstva boli 

preradené dve zamestnankyne z oddelenia hospodárskeho a finančného, ktoré spracúvajú agendu týkajúcu sa 

financovania školstva. Ako dôvod zmeny uviedol, že oddelenie školstva bude mať väčší prehľad o financovaní škôl 

a školských zariadení. Informoval aj o príprave VZN o spádových MŠ a o príprave zápisu do MŠ a ZŠ. 

 

Bod 9 

Prevádzkové hodiny v MŠ v mestskej časti BA-NM (predĺženie na pôvodné časové rozpätie do 17,00 h.) 

V uvedenom bode programu sa členovia komisie zaujímali o to, prečo sú prevádzkové hodiny v MŠ stále skrátené 

a požadovali, aby boli vrátené na pôvodný čas do 17.00 hod. ako ho majú uvedený v prevádzkovom poriadku. 

K pripomienkam členov komisie Ing. R. Csabay uviedol, že požiadavku komisie bude oddelenie školstva tlmočiť 

na najbližšej porade s riaditeľmi škôl. 

 

Bod 10 

Rôzne 

V uvedenom bode členovia komisie diskutovali o problémoch, ktoré sa týkajú škôl, školských zariadení a 

školských areálov v mestskej časti.  

 

Záver  

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie komisie.  

  

 

 

 

 

        Ing. Silvia Švecová, PhD., v. r. 

               predsedníčka  komisie  

 

Zapísala: Mgr. Z. Bunčáková 

V Bratislave 17.01.2022 


